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EXCLUSIVE CORPORATE EVENTS AT TOWN HALL

Welcome to Ho Jiak, 

where we transform your corporate events into memorable experiences with authentic flavors and exceptional service. 
Book your next corporate gathering with us and enjoy our exclusive offers!

Limited-Time Offer: Use code HJEVENT15 to receive a 15% credit back on your event. 
      
      * 15% credit will be issued as an E-Voucher after the completion of the event and will be calculated based of the total bill, excluding  
         gratuity and any surcharges.
      * E-Voucher will be received min. 48 hours after completion of event 
      * 15% credit is calculated based on the total bill, excluding gratuity and any surcharges.
      * E-Voucher can be redeemed on your next Ho Jiak visit, across all locations by Ho Jiak’s group
      * The E-Voucher is non-transferable, cannot be exchanged for cash, and cannot be extended.
      * Offer is valid until end of Feb 2024 (subjected to availability and may be withdrawn or amended without prior notice)

SPECIAL OFFERS

* A minimum of 16 guests is required for corporate bookings.
* For groups of 8 or more, a 10% gratuity applies. If your event falls on a public holiday or Sunday, a total of 15% surcharge will be added. 
* BYO for alcohol is not allowed.
* No cakeage fee applicable.

BOOKING TERMS & CONDITIONS

To be eligible for the promotional credit, contact us at events@hojiak.com.au 

andmention the code HJEVENT15 in the subject line of the email

For a seamless and delightful corporate event experience, choose Ho Jiak. 

We look forward to hosting you and your team!

HO JIAK



家庭和公司聚餐配套
欢迎来到 Ho Jiak， 

在这里，我们用地道的风味和卓越的服务，将您的公司聚餐转变为难忘的体验。 预订您的下一次公司聚会，并享受我们的独家优惠吧！

使用代码 HJEVENT15，您将在活动结束后获得15%的返现。
 
* 15%的返现将以电子代金券（E-Voucher）的形式在活动结束后发放，返现金额将根据总账单计算，不包括小费和任何附加费用。
* 电子代金券将在活动结束后至少48小时以邮件方式收到。
* 15%的返现是基于总账单计算的，不包括小费和任何附加费用。
* 电子代金券可在您下次访问Ho Jiak集团旗下的所有地点时使用。
* 电子代金券不可转让，不可兑换现金，且不可延期。
* 本优惠有效期至2025年2月底（视供应情况而定，可能会在不提前通知的情况下撤回或修改）。

限时优惠

*  最低人数要求为至少需要16人。
* 如果您的聚餐活动安排在公共假期将额外收取15%的服务费；周日，将额外收取10%的服务费。
* 仅允许自带葡萄酒，并且每瓶葡萄酒将收取25刀的开瓶费。
* 不收取蛋糕开瓶费。

预约条款及条件

要获得15%返现优惠资格，请通过电子邮件联系我们events@hojiak.com.au，
并在邮件主题中注明代码 HJEVENT15

这些条款和条件确保了预约的顺利进行，并帮助客户了解可能产生的额外费用。在进行预约之前，请确保您已经了解并同意这些条款。
如果有任何疑问，建议提前与Ho Jiak餐厅联系以获取更多信息。

HO JIAK

mailto:events@hojiak.com.au


NON-ALCOHOLIC

PACKAGE

BEVERAGE PACKAGE 饮品配套
SIGNATURE PACKAGE

2HR $60PP

3HR $80PP

4HR $100PP

                BEERS

Tiger (On Tap)

Ho Jiak Pale Ale (On Tap)

Asahi ’Super Dry’ 3.5% Lager

Monteith’s Apple Cider

               WINES

Teusner Empress Riesling, 

Eden Valley, SA

Greystone Pinot Gris, 

Waipara, NZ

First Creek Regions Shiraz, 

Hunter Valley, NSW

Clouston & Co Estate Pinot Noir, 

Marlborough, NZ

II Brollo Prosecco DOC Bollicine di Seta, 

Veneto, Italy

        COCKTAILS

Classic Margarita

Sangri-Lah

DELUXE PACKAGE

2HR $45PP

3HR $60PP

4HR $75PP

                BEERS 

Tiger (On Tap)

Ho Jiak Pale Ale (On Tap)

              WINES

First Creek ‘Botanica’ Shiraz, 

Hunter Valley, NSW

First Creek ‘Botanica’ Chardonnay, 

Hunter Valley, NSW

First Creek ‘Botanica’ Cuvee, 

Hunter Valley, NSW

                    BEERS

Tiger (On Tap)

Ho Jiak Pale Ale (On Tap)

Asahi ’Super Dry’ 3.5% Lager

Monteith’s Apple Cider

James Squire Ginger Beer

Balter XPA

                   WINES

Penfolds ‘Max’s Chardonnay, 

Adelaide Hills, SA

William Murdoch Sauvignon Blanc, 

Marlborough, NZ

Chateau Couronneau Merlot,

Bordeaux, France

Penfolds ‘Cellar Reserve’ Shiraz,

 Multi-Region, SA

Jean Michel Carte Blanche Brut,

 Epernay, France

          COCKTAILS

Jimmy’s Margarita

Lychee Mimosa

Kuala Lumpur Sour

Plum & Apple Seltzer

Sangri-Lah

Negroni Highball

Tokyo Ais Teh

Hibiscus Aviation

2HR $80PP

3HR $100PP

4HR $120PP

PREMIUM PACKAGE

(All beverage packages are inclusive of

 soft drinks and a selection of juices)

2HR $25PP

3HR $30PP

4HR $35PP

       MOCKTAILS

Lychee Spritz 

Strawberry Breeze

Smokey Malaysian Tea 

NON-ALCOHOLIC BEER                         

Heineken Zero 

生啤

葡萄酒

啤酒

葡萄酒

鸡尾酒

啤酒

葡萄酒

鸡尾酒

(所有饮品配套已包括汽水和果汁选择)

无酒精鸡尾酒

无酒精啤酒



CANAPE MENU               

CANAPE $48PP

Tofu Skins (S)
椒盐腐皮

San Choy Bow (P)
生菜包

XO Butter Scallops (P,S)
XO黄油扇贝

Typhoon XO Popcorn Chicken (S)
避风塘XO鸡米花

Chicken Satays (2 pieces each)
沙爹鸡柳烤串 

Egg Fried Rice 
蛋炒饭

Triple Cooked Radish Cubes (S)
炒粿角

Salt & Pepper Tofu  (S)
椒盐豆腐

San Choy Bow (P)
生菜包

Chilli Crab Bao (S)
辣椒螃蟹刈包

Typhoon XO Popcorn Chicken (S)
 避风塘XO鸡米花

Chicken Satays (2 pieces each)
沙爹鸡柳烤串 

Nasi Goreng (S)
马来炒饭

CANAPE $68PP

Roti Pizza (S)
冬阴功披萨

Triple Cooked Radish Cubes (S)
 炒粿角 

San Choy Bow (P)
生菜包

XO Butter Scallops (P,S)
XO黄油扇贝

Chilli Crab Bao (S)
辣椒螃蟹刈包

Typhoon XO Popcorn Chicken (S)
 避风塘XO鸡米花

Char Siu Lamb Ribs
蜜汁叉烧烤羊排

Cantonese Fried Rice (P)
粵式炒饭

CANAPE $88PP

Terms & Conditions:
Minimum of 16 pax is required to order the canape menu.1.
Menu is subject to change. Kindly contact us to confirm the menu.2.
A 10% service charge applies on total bill for group of 8+. A 15% service charge applies on total bill on NSW Public Holidays.3.
Please inform our staff of any food allergies or special dietary requirements. We try our best to cater to dietary requirements. We do not guarantee any of
our dishes to be 100% allergen free. Traces of allergen may be present in any of our dishes.

4.

开胃菜

* P= contain Pork 包含猪肉; S= contain Chilli 包含辣椒

条款及条件：
需要至少16位才能订购开胃菜菜单。1.
菜单可能会有所变动。请联系我们确认菜单详情。2.
8人起将额外收取10%服务费，周日将收取10%的服务费。公共假日，将收取15%的服务费。3.
请告知我们的工作人员任何食物过敏或特殊饮食要求。我们会尽力满足饮食要求。我们不保证我们的任何菜肴100%无过敏原。我们的任何菜肴中可能都含有过敏原的痕迹。4.



EVENT & FUNCTION MENU              

 $50PP FEED ME

Kingfish 
亚参叻沙帝王鱼刺身
San Choy Bow (P)

 生菜包

Chicken Satay
沙爹鸡柳烤串 

Laksa Bomb (S)
叻沙云吞

Hainan Chicken
海南鸡

Belachan Kangkung (S)
 馬來栈通菜

Salt & Pepper Tofu (S)
 椒盐豆腐

Dessert of the day
今日甜品

 $75PP FEED ME

Kingfish
亚参叻沙帝王鱼刺身
San Choy Bow (P)

 生菜包

Assorted Satays
沙爹鸡与牛柳烤串 
Laksa Bomb (S)
叻沙云吞

Tofu Skin (S)
椒盐腐皮

Asam Nyonya Barramundi (S)
亚参娘惹盲曹

Belachan Kangkung (S)
 馬來栈通菜

Salt & Pepper Tofu (S)
 椒盐豆腐

Dessert of the day
今日甜品

Terms & Conditions:
Minimum of 16 pax is required to order the feed me menu.1.
Menu is subject to change. Kindly contact us to confirm the menu.2.
A 10% service charge applies on total bill for group of 8+. A 15% service charge applies on total bill on NSW Public Holidays.3.
Please inform our staff of any food allergies or special dietary requirements. We try our best to cater to dietary requirements. We do not guarantee any of our dishes to be
100% allergen free. Traces of allergen may be present in any of our dishes.

4.

聚餐配套

条款及条件：
需要至少16位才能订购“Feed Me”菜单。1.
菜单可能会有所变动。请联系我们确认菜单详情。2.
8人起将额外收取10%服务费，周日将收取10%的服务费。公共假日，将收取15%的服务费。3.
请告知我们的工作人员任何食物过敏或特殊饮食要求。我们会尽力满足饮食要求。我们不保证我们的任何菜肴100%无过敏原。我们的任何菜肴中可能都含有过敏原的痕迹。4.

* P= contain Pork 包含猪肉; S= contain Chilli 包含辣椒



$98 PER HEAD

Smoked Oyster 特色熏蚝
Kingfish  亚参叻沙帝王鱼刺身

Indomie Caesar Salad  泥蟹沙拉

San Choy Bow (P)  生菜包
Assorted Satay  沙爹鸡与牛柳烤串 

Laksa Bomb (S)  叻沙云吞
Bone Marrow Roti (S)  冷当牛骨髓煎饼

Char Siu Lamb Ribs  蜜汁叉烧烤羊排
Asam Nyonya Barramundi (S)  亚参娘惹盲曹

Belachan Kangkung (S) 馬來栈通菜

Dessert of the Day 今日甜品

 $128 PER HEAD

Smoked Oyster 特色熏蚝
Kingfish 亚参叻沙帝王鱼刺身

Soy Salmon Carpaccio (S) 海南式三文鱼刺身

Chilli Crab Bao (S) 辣椒螃蟹刈包
Assorted Satay 沙爹鸡与牛柳烤串 

XO Butter Scallop (S,P) XO黄油扇贝

Laksa Bomb (S) 叻沙云吞
Typhoon XO Popcorn Chicken (S)避风塘XO鸡米花

Roti Pizza (S) 冬阴功披萨

Vegemite Short Rib 咸味酱排骨
Grilled Calamari (S)  烤鱿魚

Kapitan Lamb Shank (S) 甲必丹烤羊腿
Wok Fried Roast Pork (P) 豉汁烧肉

Dessert of the Day 今日甜品

Terms & Conditions:
Menu is subject to change. Kindly contact us to confirm the menu.1.
A 10% service charge applies on total bill for group of 8+. A 15% service charge applies on total bill on NSW Public Holidays.2.
Please inform our staff of any food allergies or special dietary requirements. We try our best to cater to dietary requirements. We do not guarantee any of our dishes to be 100% allergen free.
Traces of allergen may be present in any of our dishes.

3.

BANQUET MENU        宴会菜单

条款及条件：
菜单可能会有所变动。请联系我们确认菜单详情。1.
16人起将额外收取10%服务费，周日将收取10%的服务费。公共假日，将收取15%的服务费。2.
请告知我们的工作人员任何食物过敏或特殊饮食要求。我们会尽力满足饮食要求。我们不保证我们的任何菜肴100%无过敏原。我们的任何菜肴中可能都含有过敏原的痕迹。3.

* Minimum 2 pax 至少2人起 * Minimum 4 pax 至少4人起

* P= contain Pork 包含猪肉; S= contain Chilli 包含辣椒



PRIVATE DINING ROOM 私人包间

PLAYROOM
Embark on a contemporary journey within an exclusive

and intimate playroom, where modern design meets the

captivating glow of neon lights. This chic space is crafted

for smaller groups (maximum capacity is 16 pax), inviting

open conversations and playful interactions among family

and friends. The room's sleek modem aesthetics create a

stylish backdrop, while the vibrant neon lights add an

electrifying touch, transforming your experience into a

dynamic and memorable rendezvous in the heart of

modern elegance.

Terms & Conditions:
All bookings are made in 2-hour sitting per slot. 10% service charge
will be added to the total bill for every additional hour if booking
exceeds 2 hours dining time limit. 

1.

A minimum of 16 guests is required for corporate bookings. 2.
For groups of 16 or more, a 10% gratuity applies. If your event falls on
a public holiday, a 15% will be applied on top of the total bill including
gratuity; on Sunday, a 10% charge will be applied on top of the total
bill including gratuity. 

3.

Minimum Spending: $1600 per room (2 hours)
Capacity: minimum 8 pax, maximum 16 pax

条款与条件：
所有预订的用餐时段为每轮2小时。如果预订的用餐时间超过2小时限制，每
增加一小时将向总账单额外收取10%的服务费。

1.

需要预付款（最低消费）以确保预约的成功。2.
如果您的预约落在公共假日，将在总账单上额外收取15%的费用；在周日，将
在总账单上额外收取10%的费用。

3.



PRIVATE DINING AREA 私人用餐区

THE COURTYARD

This private dining area at our Ho Jiak Town Hall sits

comfortably up to 60 people for a small to medium sized

corporate event.

Choose from a wide range of dishes, with alternatives

available to suit different dietary needs. Dubbed the

personal playground of Executive Chef Junda Khoo, Ho Jiak

Town Hall’s menu is fun, creative, and bold. 

Minimum Spending: 
Mon - Thurs: $7000 (2-hour sitting)
Fri-Sun: $10,000 (2-hour sitting)
Capacity: minimum 20 pax, maximum 60 pax

Terms & Conditions:
All bookings are made in 2-hour sitting per slot. 10% service charge
will be added to the total bill for every additional hour if booking
exceeds 2 hours dining time limit. 

1.

A minimum of 16 guests is required for corporate bookings. 2.
For groups of 16 or more, a 10% gratuity applies. If your event falls on
a public holiday, a 15% will be applied on top of the total bill including
gratuity; on Sunday, a 10% charge will be applied on top of the total
bill including gratuity. 

3.

条款与条件：
所有预订的用餐时段为每轮2小时。如果预订的用餐时间超过2小时限制，每
增加一小时将向总账单额外收取10%的服务费。

1.

需要预付款（最低消费）以确保预约的成功。2.
如果您的预约落在公共假日，将在总账单上额外收取15%的费用；在周日，将
在总账单上额外收取10%的费用。

3.



SEMI-PRIVATE DINING AREA 半私人用餐间

THE GARDEN
This open, spacious and vivid area with glass wall

overlooking York St is perfect for large groups be it family

gatherings, birthday dinners or corporate dining.

Seated away from the main dining area, this is an iconic

spot you won’t forget at Ho Jiak Town Hall.

Minimum Spending: $100 per head
*Price Negotiable on weekdays, please contact us
Capacity: minimum 10 pax, maximum 16 pax

Terms & Conditions:
All bookings are made in 2-hour sitting per slot. 10% service charge
will be added to the total bill for every additional hour if booking
exceeds 2 hours dining time limit. 

1.

A minimum of 16 guests is required for corporate bookings. 2.
For groups of 16 or more, a 10% gratuity applies. If your event falls on
a public holiday, a 15% will be applied on top of the total bill including
gratuity; on Sunday, a 10% charge will be applied on top of the total
bill including gratuity. 

3.

条款与条件：
所有预订的用餐时段为每轮2小时。如果预订的用餐时间超过2小时限制，每
增加一小时将向总账单额外收取10%的服务费。

1.

需要预付款（最低消费）以确保预约的成功。2.
如果您的预约落在公共假日，将在总账单上额外收取15%的费用；在周日，将
在总账单上额外收取10%的费用。

3.



SHARED DINING AREA 公共的用餐区 

THE COURTYARD

This main dining area at our venue sits comfortably up to

40 people for a small to medium sized corporate event.

Capacity: minimum 20 pax, maximum 40 pax

Terms & Conditions:
All bookings are made in 2-hour sitting per slot. 10% service
charge will be added to the total bill for every additional hour
if booking exceeds 2 hours dining time limit. 

1.

A minimum of 16 guests is required for corporate bookings. 2.
For groups of 16 or more, a 10% gratuity applies. If your event
falls on a public holiday, a 15% will be applied on top of the
total bill including gratuity; on Sunday, a 10% charge will be
applied on top of the total bill including gratuity. 

3.

条款与条件：
所有预订的用餐时段为每轮2小时。如果预订的用餐时间超过2小时限制，每
增加一小时将向总账单额外收取10%的服务费。

1.

需要预付款（最低消费）以确保预约的成功。2.
如果您的预约落在公共假日，将在总账单上额外收取15%的费用；在周日，将
在总账单上额外收取10%的费用。

3.



BOOKINGS AND CANCELLATION POLICY

Private Dining 

Please note that a minimum spending is applicable when
booking for a private dining room. 

A deposit will be required to secure your private room
booking. This deposit can be used as credit on your
reservation date. Any amount exceeding the deposit will
need to be settled on the day.

A minimum notice period of 48 hours is required to
cancel a private room booking. 

This request must be submitted in writing via email to:
townhall@hojiak.com.au or by phone at (02) 8065 6954. 

The deposit will be fully refunded if the cancellation is
made at least 24 hours in advance. If the cancellation
occurs within 24 hours of your reservation, the deposit
will be forfeited.

Event & Function

We know plans can change, if you wish to cancel or
adjust your booking before the one (1) notice period, you
may do so via the booking link in your confirmation
email.
A minimum notice period of one (1) week is required to
cancel a booking or to change the number of guests
attending. This request must be submitted in writing via
email to: townhall@hojiak.com.au

Online changes are not able to be done within 72 hours
prior to the actual day of the event. Cancellations, no
shows or changes to the numbers within one (1) week
notice period will incur a loss of full deposit made to
your nominated credit card. No credits will be given for
cancellations, no shows or changes to the numbers
within one (1) week notice period.

Please contact us via townhall@hojiak.com.au (office hours: Monday to Friday from 9am to 5pm) or (02) 8065 6954
should you have any queries regarding your booking. Please only contact us during our opening hours. We thank you

for your kind understanding.



BOOKINGS AND CANCELLATION POLICY

私人聚餐
请注意，预订私人餐厅时适用最低消费。需要支付押金以确保您

的私人房间预订。此押金可用作您预订日期的信用额。超过押金

的任何金额需要在当天结清。 取消私人房间预订需要至少24小时

的最低通知期限。此请求必须通过电子邮件书面提交至：

townhall@hojiak.com.au 或致电 (02) 8065 6954。如果取消时

间至少提前24小时，押金将全额退还。如果取消发生在预订时间

的24小时内，押金将不予退还。

宴会与聚餐

如果您有任何疑问，请通过 townhall@hojiak.com.au 与我们联系（办公时间：周一至周五，上午9点至下午5点），或致电 (02) 8065
6954。请仅在我们的营业时间内联系我们。我们感谢您的理解与合作。

我们知道计划可能会有变，如果您希望取消或调整您的

预约，请在一周前通知期限前通知我们。您可以通过确

认电子邮件中的预订链接进行操作。 要取消预订或更改

出席客人的数量，至少需要提前一周的通知期限。此请

求必须通过电子邮件书面提交至：

townha l l@ho j i a k . c om . au

在预约实际日期前一周内，无法在线进行更改。在一周

通知期限内取消、未出现或更改人数将导致全额押金损

失，并将计入您指定的信用卡。在一周通知期限内取

消、未出现或更改人数将不会给予任何信用额度。

mailto:haymarket@hojiak.com.au
mailto:haymarket@hojiak.com.au


Current Offer 限时优惠
Limited-Time Offer: Use code HJEVENT15 to receive a 15% credit back on your event. 
 *this offer expires on the end of Feb, 2025

限时优惠：使用代码 HJEVENT15，您将在活动结束后获得15%的返现。 *此优惠有效期至2025年2月28日

For more information, email events@hojiak.com.au or call 0412 602 330 to visit us
at 125 York Street, Sydney, NSW 2000

如需了解更多信息，请通过电子邮件联系 events@hojiak.com.au 或致电 0412 602 330 或
来访我们位于92 Hay Street, Sydney NSW 2000

如果您有任何疑问，请通过 townhall@hojiak.com.au 与我们联系（办公时间：周一至周五，上午9点至下午5点），或致电 (02) 8065
6954。请仅在我们的营业时间内联系我们。我们感谢您的理解与合作。

mailto:events@hojiak.com.au

